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Beste leden van de Biesboschfederatie, 
 
18 februari hebben we in Werkendam onze jaarlijkse ledenvergadering gehouden en daar 
waren 16 lid-verenigingen aanwezig, meerdere met meer als 1 persoon. (We zouden graag 
zien dat dat er volgend jaar meer zijn). De voordracht van de Liniecrossers was heel goed en 
gaf een goed inzicht van hun functie tijdens de oorlog. Na de pauze is de vergadering vlot 
doorlopen, hoewel de komende Statutenwijziging nog wel enkele discussiepunten 
opleverde, in verslag van de vergadering zullen wij u nader informeren. U zult zeer 
binnenkort ook een uitnodiging voor een extra ledenvergadering hierover ontvangen. 
 
Bij drie lid-verenigingen hebben wij al een presentatie gegeven aan hun leden over wie wij 
zijn en wat wij doen en er volgt er binnenkort nog 1. Vooral het verhaal over de zonering 
komt hierbij ter sprake, maar uiteraard ook de voorzieningen, waar het de laatste jaren niet 
zo goed mee gaat. Ons aanbod om ook bij u op een ledenvergadering langs te komen, geldt 
uiteraard nog steeds. 
 
In onze Nieuwsbrief van februari schreven we al over een fotoarchief. Daar ging het vooral 
om gebreken aan vaarwater en voorzieningen (bijv. steigers). Ook de vraag om dat direct te 
melden bij Staatsbosbeheer ( biesbosch@staatsbosbeheer.nl ), met ons in de CC, stond al in 
die Nieuwsbrief. 
 
Nu vragen wij u ook om (sfeer)foto’s van u als gebruiker en genieter van de Biesbosch. 
Volgend jaar bestaat de Biesboschfederatie 50 jaar en dan willen we iets met die foto’s gaan 
doen. Als u foto’s hebt, of het komende jaar gaat maken, stuur ze svp op, gewoon naar ons 
algemene emailadres secretaris@biesboschfederatie.com, we gaan dan kijken wat we er 
mee kunnen doen.   
 
Over de Nachtrustregeling schreven wij al eerder. Hij gaat per eind maart 2024 in, maar nu 
blijkt ook de winterrustregeling in dezelfde verordening te zijn vastgelegd. Voor de winter 
2023/2024 geen probleem, maar we krijgen daar het komend winterseizoen wel mee te 
maken. 
 
De dag na onze ALV was er een informatieavond van Rijkswaterstaat, waarin een presentatie 
werd gegeven over de inrichting van de Hel- en Zuilespolder, wanneer het getij daar weer in 
terug moet komen. Er zullen dan vaarmogelijkheden voor kanoërs komen. Tijdens deze 
bespreking is ook gevraagd naar de (toekomstige) functie van de Helsluis en naar eventuele 
aanlegmogelijkheden aan de rand van het nieuwe gebied. Nadere info volgt z.s.m. 
 
 
Wij verzoeken u opnieuw dit bericht te delen met uw watersportleden. 

Het BBF-bestuur. 
 
Eventuele reacties n.a.v. deze nieuwsbrief gaarne naar: Secretaris@biesboschfederatie.com 
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